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Néptáncosok síkere 
BAKS. Sikeresen szerepeltek a 
baksi néptáncos gyerekek a 
Deszki Maros-menti néptánc-
fesztiválon. A Cinege csoport el-
ső, a Prücsök csoport harmadik 
lett. A Szegeden rendezett or-
szágos fesztiválon a Prücsök 
csoport bejutott a gálaelőadás-
ra. Felkészítő tanáraik: Ferencz 
Tamás és Baloghné Brigitta. 

34 új hársfát ültettek 
CSONGRÁD-BOKROS. A Mars 
Csongrád-Bokroson faültetés-
sel ünnepelte a Föld napját. A 
multinacionális cég bokrosi ál-
lateledel-gyárának 60 munka-
társa önként vett részt az akci-
óban. A dolgozók nyolc elöre-
gedett nyírfa helyére 34 új 
hársfát ültettek az üzem par-
kolójánál. A faültetés a környe-
zet védelme mellett a lakos-
ságra is jótékony hatással lesz: 
az újonnan ültetett kislevelű 
hársfák sokkal kevésbé aller-
gének, mint az öreg nyírfák. 

Kiállítás 
HÓDMEZŐVÁSÁRHELY. A vál-
tozás évei 1988-90: Egy rend-
szer bukása, egy rendszer szüle-
tése címmel időszaki kiállítást 
rendeznek a rendszerváltó 
évekről az Emlékpont Múzeum-
ban. Az előkészítésről, az eddigi 
munkálatokról Blazovich Péter, 
az intézmény új vezetője tájé-
koztatta tegnap a sajtó képvise-
lőit. A tártat a tervek szerint áp-
rilis végén nyílik az Emlékpont 
európai uniós forrásból, közel 
200 millió forintból kibővült ki-
állítótermében. 

Ütőröplabda, előadás 
SÁNDORFALVA. Az ifjúsági 
közhasznú egyesület közremű-
ködésével rendezik meg holnap 
délelőtt 10 órától az iskola tor-
natermében a II. SIKE-kupa 
Nemzetközi Mozgássérült Ülő-
röplabda Bajnokságot, amelyen 
hazai és határon túli csapatok is 
részt vesznek. Információk a 
www.sikesite.atw.hu oldalon el-
érhetők. 
- A jövő keddi, Budai Sándor 
Kulturális Központba meghirde-
tett Tied vagyok pont hu című 
színházi előadás a Pinceszínház 
egyik színészének betegsége mi-
att elmarad. Az előadást egy ké-
sőbbi időpontban tartják meg. 

Iskolások, ovisok 
versengenek 
SZEGED. A Pécs-Szeged város-
történeti vetélkedő szegedi for-
dulóját rendezik ma Szegeden 
100 pécsi iskolás részvételével. 
A Pécs2010 Európa Kulturális 
Fővárosa rendezvénysorozathoz 
kapcsolódó játékban 100 szege-
di diák egy hete Pécsett „vizs-
gázott" a várostörténetéből. A 
pécsiek többek között felkeresik 
lapunk, a 100 éves Délmagyar-
ország szerkesztőségét is. 

Avattak, majd kampányt 
zártak a szocialisták 
SZEGED 
GONDA ZSUZSANNA 

- Szegeden az utazók 47 szá-
zaléka a tömegközlekedést 
használja. A cél: olyan vonzó-
vá tenni a közösségi közleke-
dést, hogy a ma még autózók 
közül is sokan válasszák -
mondta Botka László polgár-
mester a Hont Ferenc utcai de-
centrum ünnepélyes átadása-
kor csütörtökön. Ez a végállo-
más a legforgalmasabb, na-
ponta 2000 ember és 360 jár-
mű használja. A beruházás 
eredményeként 86 négyzet-
méteres forgalomirányító 
épületet húztak föl, kiszélesí-
tették és újraburkolták a pero-
nokat és a járdákat, kialakí-
tottak egy 26 férőhelyes P+R 
parkolót, és duplaannyi fát 
ültettek, mint amennyit ki 
kellett vágni az építkezéshez. 
A 30 milliárdos tömegközleke-
dési nagyprojekt mellett Sze-
geden összesen 257 millió fo-
rintból - ebből 185 millió az 

Újhelyi István és Botka László Szegedet képviseli a kampányban. FOTÓ: KARNOK CSABA 

uniós támogatás - megújul a 
Hont Ferenc utcain kívül a 
tarjáni Víztorony tér is. 

Az avatóünnepség után tar-
totta kampányzáró sajtótájé-
koztatóját az MSZP. Botka Lász-
ló közölte: az elmúlt néhány 
hónapban 2 alternatíva ver-
senyzett egymással. A szocia-

lista jelöltek Szegedet képvisel-
ték a kampányban is, a Fidesz 
viszont „ki sem ejtette a város 
nevét", mert számukra a Fidesz 
fontosabb, mint Szeged. Újhelyi 
István arról beszélt, hogy a 
hosszú munka után nyugodtan 
várja a vasárnapi szavazást. 
Hozzátette: a Fidesz eddig nem 

beszélt arról, hogy mit tervez, 
ha kormányra kerül, egyedül 
azonnali és radikális adócsök-
kentést ígért, de már kiderült, 
hogy ez nem valósul meg. Sze-
rinte a közvetlen polgármes-
ter-választás is veszélybe kerül-
het a Fidesz kétharmados győ-
zelme esetén. 

Online interjú: Újhelyi és Zagyva 
SZEGED 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

öt kérdést a delmagyar.hu 
szerkesztősége, ötöt az olvasók 
szegeztek azoknak az ország-
gyűlési képviselő-jelölteknek, 
akik még versenyben vannak a 
mandátumért Csongrád megye 
3 körzetében. Tegnap a szegedi 
l-es körzet aspiránsait, Újhelyi 
Istvánt (MSZP) é s Zagyva 
György Gyulát ( Jobb ik ) f a g g a t -
tuk párhuzamos online inter-
j ú n k b a n - Bodó Imre, a Fi-

desz-KDNP jelöltje nem kívánt 
élni a lehetőséggel. 

„Az elmúlt években megte-
remtettük a feltételeit annak, 
hogy Szeged versenyképesebb 
legyen a nálunk eddig jóval 
fejlettebb infrastruktúrával 
rendelkező városoknál. Ez 
volt a vetés, most már illenék 
aratni. A következő évek nagy 
feladata a már elnyert beruhá-
zások kivitelezése. Felada-
tomnak a következő időszak-
ban is elsősorban a város és 
térségének érdekképviselősé-
gét tekintem" - fogalmazott 

Újhelyi, aki szerint az egész-
ségügyi ellátórendszer átala-
kítása a következő ciklus ta-
lán legkeményebb feladata. 
„A tudásiparra és Szeged lo-
gisztikai központi szerepére 
érdemes alapoznunk". Esélye-
iről elmondta: „eszem ágában 
sincs feltartott kézzel várni a 
vasárnapot". 

Zagyva szerint „a legfőbb 
veszély, ami most fenyegeti ha-
zánkat, hogy a Fidesz nevű 
párt kétharmadot szerez a vá-
lasztásokon, és ezzel olyan 
helyzetbe kerül, hogy diktató-

rikus eszközökkel kormányoz-
hat a következő években". A je-
lölt kijelentette: „mindenkép-
pen felül kell vizsgálni az el-
múlt nyolc évben történt pénz-
mozgásokat és befektetéseket, 
utána tiszta lappal lehet hozzá-
kezdeni a térség fejlesztésé-
hez". „Meg kell teremteni a kis-
és közepes vállalkozásokra ala-
pozott feldolgozóipart, ami ter-
mészetesen magyar emberek 
kezében van, és a környéken 
megtermelt mezőgazdasági ter-
mékeket itt helyben kell feldol-
gozni és értékesíteni is." 

N y o m o z n a k a rendőrök 
a megye pénze miatt 
A rendőrség is vizsgálja, szabá-
lyosan költötte-e el a Csongrád 
megyei önkormányzat a lakos-
ság tájékoztatására szánt pénzt. 

SZEGED 
MUNKATÁRSUNKTÓL 

IÁ 

Hűtlen kezelés bűntettének 
gyanúja miatt rendeltek el 
nyomozást az ügyben. Az ira-
tokat a napokban kapta meg a 
Bács-Kiskun Megyei Rend-
őr-főkapitányság Gazdaságvé-
delmi Osztálya. Mihályné Bor-
nemissza Eleonóra s z ó v i v ő a r -
ról tájékoztatott, hogy a vizs-
gálat most kezdődik, a felje-
lentést és az eddigi anyagot a 
Csongrád Megyei Rendőr-fő-
kapitányság továbbította hoz-
zájuk. 

Az MSZP frakcióvezetője, 
Kozma József februárban arról 
tartott tájékoztatót, hogy a fi-

deszes vezetésű Csongrád me-
gyei önkormányzat tavaly 55 
millió, idén 49 millió forintot 
adott közbeszerzési eljárás 
nélkül a szegedi Oláh János 
cégének a Déli Szó című lap 
megjelentetésére és a szeged-
ma.hu hírportál működtetésé-
re. Kozma állította, ez a köz-
pénz magánzsebbe vándorolt, 
és „felmerül a tiltott pártfi-
nanszírozás gyanúja". Az 
MSZP feljelentést tett. 

Magyar Anna, a m e g y e i 
közgyűlés elnöke erre azt 
mondta, hogy amikor a terve-
zett költség elérte a közbeszer-
zéshez szükséges összegha-
tárt, kiírták a pályázatot, sza-
bályosan jártak el. Magyar An-
na megígérte, Kozma József és 
Botka László szegedi polgár-
mester mint felbujtó ellen is 
feljelentést tesz jó hírnév meg-
sértése miatt. 

Csatornapolitika 
SZEGED. „Szabálytalansági el-
járást" indított az Európai Bi-
zottság a szegedi csatorná-
zás miatt, több mint 3 milli-
árd forintot bukhat a város -
jelentette ki tegnapi sajtótá-
j é k o z t a t ó j á n Hűvös László, a 
Fidesz közgyűlési frakcióve-
zetője. Információja szerint a 
csatornázás szerződéses hát-
tere ellentétes az EU előírá-
saival. A frakcióvezető úgy 
tudja: átláthatatlan szerző-
dések, zavaros alvállalkozói 
viszonyok jellemezték a be-
ruházást. Hűvös László sze-
rint a teljes beruházás költsé-
gének 20 százaléka, több 
mint 3 milliárd forint lehet a 
büntetés a „szocialisták mu-
tyizása és alkalmatlansága 
miatt". Kérdésre a frakcióve-
zető elmondta: a 2006-ban 
zárult, Deszket, Kübekházát, 
Tiszaszigetet és Újszentivánt 
is érintő, 17 milliárdos pro-
jektet utólag vizsgálja az 
Unió monitoringrendszere, 

várhatóan több hónapon ke-
resztül. 

„Elképesztő és felháborí-
tó, hogy a hatalom megszer-
zése érdekében minden al-
jasságra képes a szegedi Fi-
desz. A 2003-2006 között 
Szegeden zajló ISPA szenny-
víztisztítási és csatornázási 
beruházás végrehajtását 
vizsgálta az EU Regionális 
Főigazgatósága, a Kormány-
zati Ellenőrzési Hivatal, va-
lamint az Állami Számvevő-
szék is. Mindegyik vizsgálat 
megállapította, hogy sza-
bályszerűen, az előírások 
maximális betartásával zaj-
lottak a munkálatok. Jelen-
leg semmilyen eljárás nincs 
az üggyel kapcsolatban fo-
lyamatban" - reagált Szabó 
Sándor, a városháza kabinet-
főnöke. A városvezetés jó 
hírnév megsértése és rágal-
mazás miatt eljárást kezde-
ményez és büntetőfeljelen-
tést tesz Hűvös László ellen. 

Kutatás-
fejlesztésre 
3 milliárd 
forint 
DÉL-ALFÖLD. Megjelent a Szege-
di Tudományegyetem (SZTE) 
rektori posztjára kiírt pályázat. 
Programjával ismét pályázik a 
posztra, mert harmadik vezetői 
ciklusában szeretné befejezni 
azokat a programokat, ame-
lyek a közelmúltban elindultak 
- j e l e n t e t t e b e Szabó Gábor, a z 
SZTE rektora tegnapi sajtótájé-
koztatóján. A munkakör betöl-
tésére kiírt pályázat egyébként 
három ponton tér el az idén év 
elején meghirdetettől. 

A Magyar Rektori Konfe-
rencia által meghirdetett és 
két SZTE-közeli alapítvány ál-
tal is támogatott, 3 millió fo-
rintos ösztöndíjprogramra 147 
szegedi diák pályázott. Közü-
lük került ki az a 30 hallgató, 
aki egyszeri 100-100 ezer fo-
rint támogatásban részesült 
- közölte Szabó Gábor. 

Kutató-elitegyetemi címet 
kapott az SZTE - adtuk hírül 
korábban lapunkban. Azt is 
megírtuk már, hogy a felsőok-
tatási intézmények elitjéhez 
tartozó öt egyetem a Nemzeti 
Fejlesztési Ügynökség uniós 
pályázatán 3-3 milliárd forin-
tot nyert. A kutatóegyetemi 
címre benyújtott pályázat, il-
letve a 3 milliárd forint kuta-
tás-fejlesztési támogatás fel-
használásának részleteiről is 
szó esett a tegnapi sajtótájé-
koztatón. A Társadalmi Meg-
újulás Operatív Program kere-
tében kapott 3 milliárd forint 
segítségével tovább erősíthe-
tik az egyetem nemzetközi 
versenyképességét. 

HÍREK 

DARFÜ-pályázatok 
A DARFÜ DÉL-ALFÖLDI REGI-
ONÁLIS FEJLESZTÉSI ÜGY-
NÖKSÉG NONPROFIT KFT. 
tegnap a regionális jelentősé-
gű klaszterek közös beruházá-
saihoz, valamint a szolgálta-
tás- és telephelyfejlesztéshez 
kiírt pályázatokról rendezett 
szakmai fórumot. Ezen azokat 
az érdeklődőket tájékoztatták, 
akiknek esélyük lehet arra, 
hogy támogatást kapjanak. 

Út a munkához 
a VTV-ben 
AZ ÚT A MUNKÁHOZ 
PROGRAM kormányzati tá-
mogatás segítségével próbálja 
meg az állástalanokat munká-
hoz juttatni. A kezdeménye-
zés sikeres a városban, az 
önkormányzat mellett sok 
szegedi cég is csatlakozott. A 
Szegedi Városi Televízió soro-
zatot szentel a témának: az 
első részben, pénteken 20 
órától a két legnagyobb fog-
lalkoztatót, a Szegedi Vadas-
parkot és a Szegedi Környe-
zetgazdálkodási Nonprofit 
Kft.-t mutatja be. 
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f Ki a legjobb juhász - fözöverseny 
A zsűri elnöke: Stadler Józsi Bácsi, egykori juhász. 
A nevezés ingyenes! Jelentkezés a helyszínen, 

A'- a program napján 9:00-tól. 
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